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Agenda: 
1. Opening  
2. Mededelingen 
3. Verslag ALV 2001 
4. Voorgenomen fusie: Geo-Informatie Nederland 
5. Jaarverslag KvAG activiteiten 2001 
6. Financieel verslag 2001 
7. Kascommissieverslag + benoeming Kascommissie 2002 
8. Begroting 2002 
9. Programma KvAG activiteiten 2002 
10. Nieuwsbrief en PR 
11. Bestuurswisseling 
12. Rondvraag 
13. Sluiting 
 
 
1. Opening 
 
Voorzitter Freek van der Meer opent de vergadering en heet de aanwezige leden welkom bij de zesde 
Algemene Ledenvergadering van de Kring voor Aardobservatie en Geo-Informatica. Dit jaar zijn, 
behalve het bestuur, slechts 7 leden aanwezig.  
 
 
2. Mededelingen 
 
• Met bericht zijn afwezig de leden de Loor en Roozekrans, en het bestuurslid Jansen.  
• Er wordt 1 minuut stilte in acht genomen nadat de voorzitter het heengaan van 3 leden heeft 

gememoreerd.  
• Dhr Pouwels meldt dat Karl Grabmaier, reserve-lid van de kascommissie, iets later de vergadering 

zal komen bijwonen. 
 
 
3. Verslag ALV 2001 
 
Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 25 januari 2001 te Delft wordt door de voorzitter 
behandeld.  Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
4. Voorgenomen fusie: Geo-Informatie Nederland 
 
Voorzitter Freek van der Meer toont een presentatie over de voorgenomen fusie van een achttal  
verenigingen op het gebied van  geo-informatie in Nederland tot Geo-Informatie Nederland (GIN). De 
presentatie, van de hand  van Menno Jan Kraak, is eerder vertoond op het Geo-informatie congres dat 
op 15 februari 2002 werd gehouden. Zeker 8 partijen praten mee over een eventuele fusie terwijl het 
Koninklijk Nederlands Aardrijkskundig Genootschap (KNAG) en de Hydrographic Society 
geïnteresseerd zijn in de plannen maar voorlopig niet zullen participeren in de fusievereniging. 
Inmiddels is ook een website gerealiseerd (http://www.geo-info.nl/) en brengen de verenigingen een 
gezamenlijke nieuwsbrief uit.  

http://www.geo-info.nl


 
De belangrijkste reden voor een fusie is het letterlijk naar elkaar toegroeien van de vakgebieden. Door 
het tot stand brengen van een grootschalige, professionele structuur en het bundelen van de krachten 
zou het geo-informatie werkveld beter vertegenwoordigd kunnen worden. De structuur van de nieuwe 
vereniging is thans punt van discussie binnen het reguliere overleg dat de verenigingen hebben.  
 
Geo-Informatie Nederland zou zich moeten profileren via professionele en wetenschappelijke 
activiteiten (elke 2 jaar een congres, tijdschriften, studiedagen, excursies, vertegenwoordiging in 
internationale organen, wetenschappelijke adviesfuncties) uiteraard met gebruikmaking van de 
“nieuwe media” (Internet).  
 
De strategie van de voorgestelde vereniging is samengevat in een speciale nieuwsbrief die aan alle 
leden van de deelnemende verenigingen is verstuurd. Ook is deze tekst op de genoemde website 
beschikbaar. Het tijdspad is interessant omdat de nieuwe vereniging reeds per 1 januari 2003 van start 
zou moeten gaan. Dit betekent dat de deelnemende partijen hun achterban spoedig moeten inlichten 
over een eventuele ontbinding van de huidige verenigingen. De KvAG zal  op 12 juni een speciale 
ALV houden om de leden te vragen akkoord te gaan met de fusieplannen. 
 
George Vosselman geeft nog een korte toelichting op de deelnemende verenigingen. Jan Timmerman 
vraagt of het gaat om een “paraplu”, een koepel over de bestaande verenigingen, of om een werkelijk 
nieuwe vereniging waarin de partijen fuseren. Het bestuur maakt duidelijk dat het om het laatste gaat. 
De aanwezigen zijn unaniem in hun oordeel dat een dergelijke constructie de al eerder genoemde 
voordelen van professionalisering met zich meebrengt. 
 
Voor wat betreft de tijdschriften: Geodesia en het Kartografisch Tijdschrift gaan na een mogelijke 
fusie voorlopig nog door als zelfstandig medium. Hun leden kunnen dan echter wel kiezen welk blad 
ze willen ontvangen. Johan Boesjes vraagt of men het NIN (Nederlands Instituut voor Navigatie) heeft 
betrokken bij het GIN-initiatief. Het antwoord luid nee, maar beloofd wordt dat een eventuele 
betrokkenheid wel wordt bestudeerd. René van der Schans vindt dat het geo-veld goed wordt afgedekt, 
maar dat dit wel in een nieuw bestuur weerspiegeld moet worden. 
 
 
5. Jaarverslag KvAG activiteiten 2001 
 
In 2001 zijn in totaal 6 themamiddagen georganiseerd. Het nieuwe beleid van de KvAG om dergelijke 
evenementen gratis toegankelijk te maken voor leden en niet-leden te laten betalen heeft wel degelijk 
nieuwe leden opgeleverd. Vreemd is dat een aanzienlijk aantal mensen ervoor kiest om per evenement 
te betalen (een bedrag gelijk aan het lidmaatschap voor een jaar!). 
 
Elk van de drie secties van de vereniging heeft twee themamiddagen georganiseerd die gemiddeld 
genomen goed bezocht zijn.  
 
 
6. Financieel verslag 2001 
 
Penningmeester Henk Thiadens neemt het financieel jaarverslag 2001 door. Het ledenaantal is stabiel 
gebleven op 668 leden, het probleem van wanbetalers bestaat nog immer maar lijkt wel onder controle.  
 
Een opmerking bij overzicht A (overzicht inkomsten/uitgaven 2001/begroting 2001). Onder punt 3. 
inkomsten ISPRS 2000 wordt een bedrag genoemd van hfl. 73.657,10. Er is destijds echter hfl. 
78.657,10 geïnvesteerd maar de BCRS heeft hfl. 5.000 ingehouden in verband met kosten die bij het 
vorige congres in Wenen zijn gemaakt. 
  
 
  



7. Kascommissieverslag + benoeming Kascommissie 2002 
 
Henk Pouwels en Steven de Jong vormen de kascommissie, met Karl Grabmaier als reserve-lid. De 
kascommissie is bijeengeweest en heeft de boeken van de penningmeester gecontroleerd. Er wordt 
voorgesteld om de penningmeester decharge te verlenen over het gevoerde financiële  beheer over het 
jaar 2001.  
 
De kascommissie voor het nieuwe jaar zal bestaan uit de heren de Jong (voorzitter), Grabmaier en 
Pouwels. 
 
 
8. Begroting 2002 
 
De begroting voor 2002 wordt gepresenteerd. De penningmeester stelt voor om de uitgaven voor de 
realisatie van een ledenlijst en een folder te schrappen in het licht van de voorgenomen fusie. De 
vergadering gaat hiermee akkoord.  
 
Voor het lustrum in november 2002 wordt € 9.000 in plaats van € 4.500 begroot. Tijdens dit lustrum 
wordt een cadeau overhandigd aan de Stichting de Hollandse Cirkel, namelijk een geldbedrag 
waarmee de beschrijving van de historie van de NVF tot en met de KvAG gefinancieerd kan worden.  
Deze historie zal onder meer in de verenigingsorganen moeten verschijnen. 
 
 
9. Programma KvAG activiteiten 2002 
 
In 2002 zal wederom een interessant aantal themamiddagen worden georganiseerd. Een deel daarvan 
is alweer achter de rug (15 februari: GIN2002 - Ede, 21 februari: Hyperspectral Remote Sensing & 
Advances in Image Processing – Utrecht). De rest van het voorlopige programma ziet er als volgt uit: 
6 maart: Mobiel GIS      ITC Enschede 
12 juni: Remote Sensing en Beleid (+ extra ALV) Alterra Wageningen 
10 september: Klimaat en Remote Sensing    KNMI De Bilt 
3 oktober: Automatisering in de Fotogrammetrie  TU Delft 
20 november: Lustrum KvAG     Orpheus Apeldoorn 
13 december: GML-dag (2) 
 
Jan Timmerman, lid van de lustrumcommissie, bericht over de voorbereidingen voor het lustrum. 
Alles lijkt op schema te liggen. Wel wordt de commissie gewezen op het feit dat het 20 november 
tevens Wereld GIS Dag is en dat het goed zou zijn om “iets” met dit gegeven te doen. 
 
 
10. Nieuwsbrief en PR 
 
In 2001 heeft de KvAG nog viermaal nieuws kunnen plaatsen in RS & GI maar met het ophouden van 
het Programmabureau van de BCRS was de vereniging genoodzaakt om een  eigen nieuwsmedium te 
zoeken. De inspanningen die zijn verricht in samenwerking met uitgever GITC hebben hun vruchten 
inmiddels afgeworpen. In 2002 zullen 6 nummers van KvAG Nieuws verschijnen. Ook de realisatie 
van een website (http://www.kvag.nl/) is succesvol gebleken voor de communicatie tussen de KvAG 
en haar leden. 
 
Het ledenbestand is recentelijk geactualiseerd door middel van een actie waarbij ieder lid een 
zogenaamde mutatiekaart heeft ontvangen. Op 19 februari waren reeds 315 kaarten binnen bij  de 
ledenadministratie! 
 
 
 

http://www.kvag.nl


10. Bestuurswisseling 
 
Volgens de statuten moeten vice-voorzitter George Vosselman  en secretaris Frans van der Wel  
worden herbenoemd voor een nieuwe termijn, hetgeen geschiedt. 
 
 
12. Rondvraag 
 
Jan Timmerman vraagt zich af of hij het contract met Orpheus voor de huur van zaalruimte ten 
behoeve van het lustrum mag tekenen. De vergadering stemt hier mee in. 
 
Martien Molenaar bericht kort over de afwikkeling van ISPRS: 

- Volume A van de Archives (International Archives of Photogrammetry,  
Remote Sensing and Spatial Information Sciences) is vrijwel af; 

- Er komt een fonds waarin de opbrengsten van het congres worden ondergebracht. Dit fonds 
zal een onderdeel zijn van een door het ITC beheerd fonds. De bedoeling is dat collega’s uit 
ontwikkelingslanden een beroep kunnen doen op dit fonds wanneer zij aan ISPRS activiteiten 
willen deelnemen. Nadere informatie wordt verstrekt via ISPRS Highlights en de website.  

 
 
13. Sluiting 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering om 12.30 uur.  
 
 
 
dr F.J.M. van der Wel 
secretaris KvAG  
De Bilt, mei 2002 
 
 


